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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna-Caren Sätherberg (S)

2021/22:1369 Risker för ökad smittspridning av rabies och andra farliga 
smittor

Med anledning av kriget i Ukraina har vi med det ökade antalet av flyktingar 
till Sverige också fått djur som flyktingar. Det finns regler för att ta in 
sällskapsdjur till Sverige, men just nu råder force majeure-undantag för 
sällskapsdjur som kommer med sina ägare från Ukraina. Vad gäller hästar ska 
de bland annat ha ett hälsointyg utfärdat av officiell veterinär.

Min fråga till statsrådet Anna-Caren Sätherberg är:

 

Hur avser statsrådet att säkerställa att vi inte får en oönskad ökad 
smittspridning av rabies och andra farliga smittor till våra sällskapsdjur och 
hästar?

………………………………………

Alexandra Anstrell (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2022-03-29
Besvaras senast
2022-04-06 kl. 12.00


